
 

 
 
           Dato, 16/10-24
  
REFERAT SU/SMU MØTE 
 
 
Dato:  tirsdag 16/10 - 2024 
Tid: 18.00 – 19.30  
Sted:  Stort møterom i administrasjonen 
 
 

Sak nr: Referat Saks-
ansvarlig: 

SMU/SU: 

1-24/25 Godkjenning av innkalling. 
Innkalling ble godkjent. 
 

Rektor  

2-24/25 Elevenes egne saker. 
 

• Se eget vedlegg der elevene forklarer hva elevrådet arbeider 
med. 
 

• Elevrådets innlegg skapte engasjement. Spesielt ble kjøring av 
elevene til og fra skolen diskutert. Foresatte poengterer at det er 
mye trafikk, men det er jo de som kjører barna sine. Diskusjonen 
resulterte i at FAU og elevrådet samarbeider om å utarbeide en 
spørreundersøkelse for å finne ut om hvorfor foresatte kjører 
barna sine til skolen og hva som skal til for at de event kunne 
gått eller syklet. Dette blir utarbeidet som en FORMS-
undersøkelse og sendes ut til alle foresatte. Det kom også fram 
forslag om å male opp konkrete parkeringsplasser i avslipp-
sonen. Event om barna kan settes av ved butikken og gå derfra. 
Følgegrupper er også et forslag. Dette kan foreldrekontaktene ta 
initiativ til.   
     

• Det inviteres til ny elevrådskonferanse ila januar 2025. 
 

Elevene og 
elevrådskonta
kt  

3-24/25 • Status nytt skoleår 24 25 
Det har vært en fin høst, lite utskifting i personalet. Fint med 
stabilitet. Vi har et stort 1. trinn på 76 barn. Godt bemannet med 
erfarne pedagoger og andre ansatte. Generelt ser vi at i vår 
skolekrets holder kullene seg rimelig stabile mht antall barn i 
kommende kull. Ellers i kommunen er det en tydelig synkende 
trend mht størrelse på barnekullene. Labakken skole skaper nå 
sine egne tradisjoner, internasjonal uke er en av dem. Elevrådet 
har en aktiv rolle i skolens utvikling.   

 

Rektor,  

4-24/25 • SFO 
208 barn på SFO etter siste telling 1. sept. Ny rammeplan er 
innført og Fagbladet har intervjuet oss og laget en stor, positiv 
sak om Labakken SFO. 
Fagbladet 2024 05 by Fagbladet - Issuu 
 

Rektor 

5-24/25 • Utviklingsarbeidet 
Skolens utviklingsgruppe drifter «veien fremover» og prioriterer 
satsinger for skolen sammen med ledelsen. Gruppen består av 
10 pedagoger og ledelse.  
-Inneværende år er det satsing på skolemiljø. Skolen bruker en 
skoleomfattende modell (PALS modellen). Alle barn og voksne 

Rektor 

https://issuu.com/fagbladet/docs/fagbladet-2024-05?mode=embed&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1UGlhMJHSwo31LMv9OIQZ5eZZ_hX0bMb9LxVvm8mWlgM6AZpJlrDsQzpo_aem_JBOrj_7z8GPVAKNWlZXLsA


  Side 2  

er trent i denne modellen og skolens verdier er ANSVAR, 
OMSORG OG REPEKT.  
-I tillegg til skolemiljøarbeid satser Labakken på lesing som 
grunnleggende ferdighet. Jmfr lesing høyt for en voksen hver 
dag i 15. min.  
-Et annet område vi vektlegger er varierte læringsmetoder. På 
hvilken måte lærer barna best? Både Storyline-metode, 
Stasjonsundervisning og nysgjerrigpermetoden blir brukt på de 
ulike trinn. Vi erfarer og deler bruken av digitale verktøy og 
benytter dette når det er hensiktsmessig for innlæringen.  
-Alle trinn bruker nå en ny mal for periodeplan, som vi sammen 
har utarbeidet. Malen er lik for alle trinn. Hovedfokus i dette 
arbeidet har vært lærerens fokus på «baklengs planlegging». 
Hva skal barnet sitte igjen med av kunnskap og ferdigheter når 
perioden er over? Dette skal være styrende for hvilke aktiviteter 
og hvordan læringen skal skje.  

6-24/25 • Leseløftet fortsetter. Resultatene våre viser at det virker.   
Noen justeringer gjøres mht regne og matematikklekser. 

Rektor 

7-24/25 • Sykkelparkering og kjøring av elever i bil 
Se sak fra elevene over.  
Det er satt opp en stor ekstra sykkelparkering ved bommen inn 
til skolen. Dette for å avlaste alle syklene som tidligere stod 
festet til gjerdet på lokket. Det fungerer godt.  
 

Rektor 

8-24/25  

• Å komme tidsnok til skolen (gå, sykle, bli kjørt) 
Denne saken rakk ikke SU å diskutere nok.  

Rektor 

10-24/25 • FAU har ordet 
Godt møte med foreldrekontakter og FAU denne høsten. 
FAU ser positivt på at skolen setter i gang reflekskampanje ila 
nov (mørketiden).  
 

FAU leder, 
Fanny 

11-24/25 • Nytt fra politikken 
Det savnes en skilting ved bommen som forklarer hvem som 
kan kjøre innenfor og ikke.  
Trafikksikkerhetsplan: 
Det ønskes tilsendt uttalelse fra elever og ansatte rundt 
trafikksituasjonen ved og rundt skolen. 
 

 

Politiker, 
Anders  

Eventuelt   

 

 

 

 
Lill Kristin Høier Sandvik 
rektor 
Labakken skole 
 
 
 
 
 


